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"When I was little I would think of ways to kill my daddy. I would figure out this or that
way and run it down through my head until it got easy." So begins the tale of Ellen
Foster, the brave and engaging heroine of Kay Gibbons's first novel, which won the Sue
Kaufman Prize from the American Academy of Institute of Arts and Letters. Wise, funny,
affectionate, and true, Ellen Foster is, as Walker Percy called it, "The real thing. Which is
to say, a lovely, sometimes heartwrenching novel. . . . [Ellen Foster] is as much a part of
the backwoods South as a Faulkner character—and a good deal more endearing."
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评论

是2014年在图书馆外文区借的，当时想找本英语小说看看，因为这本书很薄就借了。
借过之后一直没有看，但它2015-01-04必须要还了，所以我只好花了一个晚上看这本书
（01-02）。
因为是英文的，而且是以一个10岁小女孩口吻自述的故事，不同于一般情节类小说，我
看得很费劲，也不是很懂。但是后来在网上查到一个英美文学的网站sparknotes,里面
有对它的详细介绍才勉强了解这部小说的内容。sparknotes网站很棒，值得推荐。
总结，自己今后在英语学习方面还是要多努力！
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